
Fer un

ÀREA DE SERVEIS A LES PERSONES                                                                                                                     
REGIDORIA D’ESPORTS

Departament d’Esports

ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA DEL CONSELL MUNICIPAL DE L’ESPORT
DE SITGES

IDENTIFICACIÓ DE LA SESSIÓ:
Núm.: 1
Data:  22 d’abril de 2024
Hora: 18:30 hores
Lloc: Masia Can Milà (Oficina Turisme).

HI ASSISTEIXEN:

Vicepresident:

 Senyor Jaume Monasterio i  Miró, regidor de Serveis Urbans, Mobilitat i
Esports.

Vocals:

 Senyor Albert Oliver-Rodés Sen Regidor d’Educació i Benestar Social.
 Senyor David Martínez Lluís, regidor d’Infància i Joventut.
 Senyora Cristina Guiu Navarro, regidora de Sitges Grup Independent.
 Senyor Josep Mª Tubau, representant Guanyem Sitges.
 Senyora Carme Gasulla  Blanco,  representa de Verds en Comú Podem

Sitges. 
 Senyor Josep Van Gorkon, representant de Junts per Sitges.
 Senyor Ignacio Rubí Gonzalez, representant de Fets per Sitges. 
 Senyora Begoña Mediano Valiente, del Club Rítmica Sitges-Garraf.
 Senyor Joan Josep Tutusaus Martí, representant del Centre Excursionista

de Sitges.
 Senyor Tomás González Bollarín, representant del Club de Golf Terramar.
 Senyor  Rafael  Alcázar  Alquézar,  representant  Club  Esportiu  Sitgetà

Basquetbol.
 Senyor  Jordi  Martínez Aguilar, representant   de  l’entitat  Unió  Esportiva

Sitges 
 Senyor Iván Garcia Trujillo, representant del Club Nàutic Sitges.
 Senyor Jose Antonio Velasco, representant del Club Bàsquet Sitges.
 Senyor  Alejandro  Aquiles  Villarreal  Viale,  representant  del  Rugby  Club

Sitges.
 Senyor Robert Garcia, representant del Club Hacia El Sup.
 Senyora Anna Caballero, representant del Club de Mar de Sitges.

Excusen l’assistència:

 Senyora Aurora Carbonell i Abella, Alcaldessa de Sitges.
 Senyora Carme Almirall, regidora d’Esquerra Republicana.
 Senyor Isaac Bielsa Tutusaus, representant de Junts per Sitges. 
 Senyora  Montserrat  Renom  Pinsach,  representant  del  Port  Esportiu

Aiguadolç i l‘Escola Vela Adaptada Port Aiguadolç.
 Senyor José Antonio Gilabert Delgado, representant de Vox.
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 Senyor Jaume Pujol, Representant entitat esportiva Nootka Kayak, SL 
 Senyor Pau Ramón Simó Tarroch, representant del Club Bàsquet Sitges.
 Senyor Oscar Ortiz Mirabent, representant del Sitges Hockey Club.
 Senyor Benjamín Diz, representant del Club de Mar de Sitges. 

Secretari i assessor: 

 Senyor Fermín Sánchez Ferrer, Cap del Departament d’Esports, Director
de l’Àrea de Serveis a les Persones, en funcions.

Personal del Departament d’Esports:

 Senyora Eva Fons i Vidal, tècnica del Departament d’Esports.

Ponent extern:

 Senyor Xavier Pastor,  director de la Càtedra de resolució de conflictes,
mediació i transformació digital.

    Professor Màster i postgraus a la Universitat Oberta de Catalunya.
    Gestió i Solució de Conflictes.
    Estudis de Dret i Ciència Política.

ORDRE DEL DIA:

1.Benvinguda.

2.Presentació de la Memòria de la Regidoria d’Esports. Any 2023.

3.Ponència i debat participatiu sobre "La mediació en l'àmbit de l'Esport" a càrrec
de Xavier Pastor, director de la Càtedra de resolució de conflictes, mediació i
transformació digital.

4.Procediment  de  sol·licitud  i  d’autorització  en  l'organització  d'esdeveniments
esportius.

5.Calendari de sessions ordinàries per l’any 2024.

6.Precs i preguntes.

DESENVOLUPAMENT DE LA SESSIÓ:

A les 18:37 hores s’inicia  la sessió i  el  regidor d’Esports,  Jaume Monasterio,
excusa a l’Alcaldessa  i dona la benvinguda als assistents al Consell Municipal
de l’Esport.

Tot  seguit  exposa  l’ordre  del  dia  del  Consell  reflexat  a  la  presentació  en
diapositives que s’adjunta en aquest document, i aborda el primer punt, que és la
presentació de la Memòria de la Regidoria d’Esport de l’any 2023.
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Seguidament, el mateix regidor passa a enumerar l’índex de la memòria de l’any
2023 que de forma resumida contempla el següent contingut:

1. ORGANITZACIÓ I ESTRUCTURA
1.1 Instal·lacions esportives de gestió directa
1.1.1 Distribució hores d’usos per clubs.
1.1.2 Principals accions de manteniment, millora i noves estructures
1.2 Instal·lacions esportives de gestió indirecta                
1.2.1 Principals accions de manteniment, millora i noves estructures.

2. PROGRAMES ESPORTIUS
2.1 Escola esportiva
2.2 Estades esportives d’estiu
2.3 Programa municipal d’activitat aquàtica escolar
2.4 Programa municipal de vela escolar
2.5 Programa educatiu d’esport escolar
2.6 Trobades esportives del Consell Esportiu del Garraf
2.7 Programa de golf a les escoles
2.8 Cicle passejades marxa nòrdica per a la gent gran
2.9 Caminades per a la salut

3. ACTES, ESDEVENIMENTS I PROJECTES ESPORTIUS
3.1 Calendari esdeveniments esportius
3.2 Mitja Marató 
3.3 Curses infantils i adaptades
3.4 Nit de l’Esport
3.5 Actes a l’Avinguda de les Estrelles del futbol. Passatge Johan Cruyff, 14
3.6 Dia Internacional de l‘Activitat Física i l’Esport
3.7 Dia Mundial del Ioga
3.8 Jornada de vela adaptada amb Fundació Ave Maria.
3.9 Constitució de la Taula de l’Esport Femení 

4. SUBVENCIONS EN CONCURRÈNCIA COMPETITIVA
4.1 Promoció de l’Esport escolar i federat
4.2 Organització d’Esdeveniments esportius
4.3 Projectes de l’Esport adaptat.
5. SUBVENCIONS NOMINATIVES

6. TROFEUS I MEDALLES DIPUTACIÓ DE BARCELONA
6.1 Cessió de trofeus i medalles.
7. CONSELL MUNICIPAL DE L’ESPORT
7.1 Jornada 1 del Consell Municipal de l’Esport
7.2 Jornada II del Consell Municipal de l’Esport

8. CONVENIS I COL·LABORACIONS
8.1 Espai d’Escalada Can Puça.
8.2 Consell Esportiu del Garraf.
8.3 Club de Vela Adaptada.
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8.4 Piscina Municipal.

9. MEMÒRIA ECONÒMICA

A continuació  el  regidor  d’Esports  Jaume  Monasterio  presenta  al  ponent  el
senyor Xavier Pastor, com el  director de la Càtedra de resolució de conflictes,
mediació i  transformació digital,  professor  màster  i  postgraus a la  Universitat
Oberta de Catalunya,  que portarà a terme la formació “Mediació en l’àmbit de
l’Esport”. 

Pren  la  paraula  el  senyor  Pastor  i  fa  la  presentació  durant  45  minuts.  Els
continguts de la formació els adjuntem a la present acta però els principals punts
que va abordar es poden resumir amb els set principis bàsics per la gestió i
mediació de conflictes:

1. Actitud positiva: creure, comunicar i orientar.
2. Anàlisi acurada, participativa i reflexiva.
3. Crear vincle. Separar la persona del problema.
4. Clarificar fets, percepcions.
5. Escalada conflictual: indicis del conflicte.
6. Passar de les posicions als interessos.
7. Buscar els punts en comú.

Seguidament la tècnica del Departament d’Esports, la senyora Eva Fons aborda
el  punt  4 de l’OD,  “Procediment de sol·licitud i  d’autorització en l'organització
d'esdeveniments  esportius”.  La  tècnica  fa  una  àmplia  explicació  i  exposa
detalladament els següents continguts, que estan en el document adjunt:

1. Presentació d’instàncies.
2. Terminis de presentació.
3. Documentació a presentar.
4. Resolució d’autorització.

Dins del desenvolupament d’aquest punt, s’exposa tot allò referent a sol·licitud
de presentació d’instàncies a l’Ajuntament de Sitges, també a la Generalitat de
Catalunya i del material de préstec de la Diputació de Barcelona. 

Abans de finalitzar l’exposició, la tècnica d’Esport dona veu a la regidora de via
pública, Imatge i Activitats de l’Ajuntament de Sitges, la senyora Cristina Guiu per
si  vol  fer  alguna  observació  i  respon  dient  que  no  és  necessari,  que  tot  és
correcte.

A continuació el regidor d’Esports comenta el punt 5 de l’OD que correspon al
calendari de sessions per l’any 2024. El Consell es tornarà a reunir el proper 21
de novembre de 2024.

I finalment s’aborda el punt 5 de l’OD, de precs i preguntes.
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El senyor Jose Antonio Velasco, representant del Club Bàsquet Sitges i a petició
també de la senyora Laura Pérez, del Club rítmica Sitges-Garraf pregunta per
l’estat de les noves instal·lacions esportives municipals. El regidor d’Esports li
respon que tot segueix el seu curs.
  
El  senyor  Joan  Tutusaus,  representant  del  Centre  Excursionista  de  Sitges
comenta que enguany, amb l’organització de la “Sitges Rock Trail” esdeveniment
que el Centre Excursionista porta vuit anys organitzant, s’ha hagut de portar a
terme sense la corresponent resolució, tot i que han presentat la documentació
en temps i forma, assumint ell, com a president de l’entitat, tota responsabilitat.
Segueix dient que els han demanat documentació que no procedia i a última
hora,  cosa  que  dificulta  molt  als  organitzadors  d’esdeveniments  esportius.
Finalitza dient que amb el centre gestor que és el Departament d’Esports no ha
tingut cap problema i demana una mica d’empatia a l aresta de departaments de
l’Ajuntament.

El senyor Jordi Martinez, representant de la Unió Esportiva Sitges,  comenta que
tot el que s’ha exposat al punt 4 de l’OD, sobre el procediment de sol·licitud i
d’autorització en l'organització d'esdeveniments esportius es força complicat per
poder complir amb tot el que es demana. Ho traslladarà a la resta de companys
de la seva junta.

El senyor Alejandro Villarreal, representant del Rugby Club Sitges, comenta en la
possibilitat  que  hi  hagi  l’oficina  tècnica,  que  ja  es  va  comentar  en  un  altre
Consell,  per  ajudar  a  les  entitats  en  tot  allò  que  comporti  una  tramitació
administrativa. Afegeix dient que per l’organització del “Torneig de rugby platja
7x7” enguany els han demanat documentació que abans no s’havia demanat,
com extintors a la platja i els ha sorprès molt.

El regidor d’Esport, Jaume Monasterio li  respon que s’està estudiant el poder
portar a terme aquesta oficina tècnica de suport a les entitats i acaba dient que
els tècnics del departament estan sempre disposats a col·laborar amb ells.

La senyora Eva Fons, tècnica del Departament d’Esports, que el Departament
d’Esports  estan  sempre  disposats  a  ajudar  en  el  que  calgui  a  les  entitats
esportives i prova d’això, es que ens van reunir amb el Rugby Club Sitges la
setmana anterior per respondre al requeriment d’esmena que se’ls ha fet sobre
l’organització del torneig de rugbi platja.

El senyor Robert Garcia, representat del Club Hacia el Sup, proposa si és podria
fer  una  formació  on-line  per  quan  s’hagin  de  presentar  les  sol·licituds  de
subvencions en concurrència competitiva perquè tothom ho faci tal com s’ha de
fer i per aclarir dubtes en el procés de tramitació.

Essent les 21:05 hores, es dóna per finalitzat el Consell Municipal de l’Esport. 

El regidor de Serveis Urbans, Mobilitat i Esports El Secretari
Jaume Monasterio i Miró Fermín Sánchez Ferrer
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